
Bestyrelsesmøde referat - 8. november 2016

Tilstedeværende: Grabe, Buster, Anna, Lommer, Jeppesen og Line 
Fraværende: Taj

Status på udvikling i klubben - vi vil gerne igennem et udviklingsforløb for 
at få afdækket vores svagheder. Grabe tager kontakt til sporthouse for at få 
dette sat igang.
Der er mange idéer til projekter der skal vurderes - hvilket vi gerne vil have en 
ekstern vurdering af.

Status på administrationen - vi har fundet en ekstern løsning. Grabe 
kontakter vedkommende for at få dette sat igang.
Der er budt ind fra Klaus/ Hovedforeningen at der kunne køres over klubben, 
samt at der er budt på en grafiker, men da vi anser at det haster med at få 
kigget på regnskaberne, iværksætter vi vores egen, som drøftet på sidste 
møde. Men vi venter gerne på en yderliger opfølgning på det, hvor vi vil tage 
bestik af det

Ungdom - Line og Andreas Jeppesen har fortsat godt gang i Skole/Klub-
samarbejdet. Der er lavet standardkontrakter til trænerne - Andreas og Line 
står fremover for kontrakterne og tilhørende formaliteter i forbindelse med 
ungdomstrænerne.

Økonomien - det går godt, men vi skal samtidig ligge penge til side til 
fremtidige projekter.

Stævner 2017 - Indendørsstævner bliver et par DGI stævner samt sportsdag 
21. januar. Udendørs bliver det åbningsstævne i maj, evt. 1. DT-runde og 
baneturneringen, og DM i kastemangekamp.
Årsmøde bliver afholdt som julehygge den 6. december kl. 18 i klubhuset 
med spisning. Grabe laver indkaldelse.

Generelt snak - vi ønsker at sige til medlemmerne at der er mange opgaver 
der skal løses med deres hjælp. 
Vi ønsker medlemmer der interesserede i at hjælpe i klubben med diverse 
udvalg - de må meget gerne kontakte bestyrelsesmedlemmerne. 

/ Bestyrelsen

Næste B-møde den 30. november 2016 kl. 19:00 i klubhuset


